
 

 

Rapport från våra kommunikatörer april 2021 
 
Britt-Marie och Karin har haft ett digitalt möte med Malin Svahn 
Schenström, verksamhetschef för äldreomsorgen och Annika Säfbom, 
sektionschef för särskilda boenden.  
Under denna intervju koncentrerades frågorna kring befintliga boenden 
för demens och somatik, bemanning, utbildning, medicinsk kompetens 
samt planer för framtida boenden och service. Den äldre befolkningen 
ökar och man räknar med en ”pik” om tre år. Konkreta planer för nya 
boenden hänvisas till politikerna. Den viktigaste frågan för 
äldreomsorgen är att kraften finns i verksamheterna vilket bl.a. handlar 
om bra livskvalitet och individuella planer för alla.  
 
Tom den 1 april i år har kommunen drivet särskilda boenden (SÄBO)i 
egen regi. Det berör boende av personer med stort vårdbehov samt 
demensboende. Nu har lagen om valfrihet (LOV) trätt i kraft vilket 
betyder att kommunen är en av flera utförare. Man kan alltså välja mellan 
flera boenden. Dessa kan även vara belägna utanför Huddinge kommun.  
Valfrihetssystemet innebär att privata företag, kooperativa och ideella 
organisationer kan ansöka om och bli godkända som utförare inom vissa 
verksamheter bl.a. daglig verksamhet, familje-rådgivning och hemtjänst 
och SÄBO.  
 
Som vårdtagare bör man alltså vara beredd på att göra ett aktivt val. 
Kommunen biståndsbedömer och informerar om olika alternativ.  
Britt-Marie och Karin påpekar att det är viktigt att det sker en öppen 
redovisning av valmöjligheterna. På kommunens hemsida bör finnas en 
bra guide där man lätt kan se alla utförare och göra jämförelser mellan 
olika boenden. 
  
Ovanstående referat är sammanställt av Berit med godkännande av 
kommunikatörerna.  
 


